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Kommunstyrelsen 

Skrivelse av Stefan Nilsson (MP) och Else Lundin (MP) om att avvakta med rivning och 
utreda nya finansiärer för drift och upprustning av Aspuddsbadet 

Idrottsnämnden och exploateringsnämnden beslöt den 15 resp. 17 september att Aspuddsbadet 
ska rivas. Måndagen den 7 december började en rivningsfirma ta ut och förstöra inventarier, 
men badet har ännu ej rivits. 

Idag har den nybildade kultur- och badhusföreningen tillkännagivit att det finns ett bolag som 
är berett att driva badet. Bolaget driver andra badhus i Stockholmsregionen och är redo att 
skriva ett avtal på marknadsmässiga villkor med Stockholms stad. Det är synnerligen 
motiverat att undersöka denna möjlighet att rädda Aspuddsbadet och garantera dess fortsatta 

Badet har blivit en central träffpunkt för kultur och gemenskap i Aspudden. Flera hundra 
människor har engagerat sig och vill vara en del av ett framtida kultur- och badhus. Kultur-
och badhusföreningen har på bara 24 timmar lyckats få personer att teckna andelar i badet för 
över 700.000 kr. Det visar på ett enormt engagemang hos många människor. 

Vi föreslår att kommunstyrelsen beslutar 

att processen med att riva Aspuddsbadet ska stoppas 

att en dialog ska ske med de intressenter som anmält att de är beredda att upprusta och driva 
badet, med målet att träffa ett avtal om badets bevarande och fortsatta drift 

Stefan Nil&on(MP) 
Gruppledare 

Else Lundin (MP) 
Ledamot, idrottsnämnden 
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